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Golf Club Danois  

Referat af bestyrelsesmøde 15. august 2023 

Sted: Hos Mads Barslund, Rungsted 

Deltagere: Mette Aaby, Søren Høegh, Mads Barslund, Henrik Fuglsang 

Fraværende: Lonnie Westrin, Dorte Munk-Jakobsen 

 

Mads indledte med at byde Søren velkommen i bestyrelsen. 

 

1. Godkendelse af referat 
 
Referatet fra Bestyrelsesmødet 7.2.23 blev ikke berørt. Godkendes ved næste 
bestyrelsesmøde. 
 
2. Regnskab 

 
Dorte - som netop har overtaget bl.a. bogholderiet fra Connie - havde fremsendt 
regnskab pr 14.8.23. Dorte er først nu ved at gøre sig bekendt med 
bogholderisystem, bilagsgang m.v. 
 
3. Generel Status Medlemssituationen 
 
Der er p.t. 130 medlemmer i GCD.  
 
Henrik oplyste, at i perioden 2020-23 havde 90 medlemmer meldt sig ud af GCD. I 
samme periode var der kommet 35 nye medlemmer – heraf 30 i 2022 og 11 i 2023. 
 
Der var enighed om, at de siden 2022 iværksatte tiltag – f.eks. ”Meld dig ind og spil  
med i 2. halvår uden kontingent”, mere synlighed på sociale medier som ”Danskere i 
Sydfrankrig” faktisk fungerer. 
 
Bestyrelsen besluttede at intensivere synligheden på sociale medier – især Danskere 
i Sydfrankrig og at ”Meld dig ind og spil med i 6 måneder uden kontingent” er 
gældende hele året.  
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4. Forårets turneringer 
 

• Kønnenes Kamp: Spillet 14.4. med 26 deltagere. Turneringen gentages i 2024. 

• Provence Open, Old Course: Spillet 19.5. med 18 deltagere. CD var sponsor. 
Af samme grund var Nykredit ikke sponsor i år, men vil iflg. Henrik gerne i 
2024. 

• Forårsafslutning/Monaco: Spillet 26.5. med kun 13 deltagere. Ingen sponsor 
er fundet. Turneringen flyttes i 2024 til begyndelsen af september. Navnet på 
turneringen ændres fra 2024  

• Sommergolf, Hornbæk: Spillet 4.7. med kun 15 deltagere. Ingen sponsor. 

• Sommergolf, Kokkedal: Spillet 14.8. med 20 deltagere. Ingen sponsor. 
 

Ugedagsturneringer: 
 
Turneringslederne Inger, Karen og Asger havde sendt et resume af og 
konklusioner omkring ugedagsturneringerne. 
 
9-hullers turneringerne på Provencale kører generelt fint. I alt 24 gennemførte 
med 12,2 deltagere i gennemsnit – flere i januar-april og – overraskende færre i 
maj-juli 
 
18-hullers turneringerne - i alt 19 gennemførte med 10,1 deltagere i gennemsnit 
- spilles fortrinsvis om torsdagen. Fraflytningen af medlemmer i særdeleshed i 
VAR gør det vanskeligt at planlægge 18 hullers ugedagsturneringer i VAR. Forsøg 
med på opfordring fra medlemmer at lægge nogle af 18-hullers turneringerne om 
søndagen var en stor fiasko.  
 
Spørgeundersøgelse: Banerne til forårets turneringer var med stor succes valgt 
på baggrund af en spørgeundersøgelse i foråret. Banerne til efterårets 18-hullers 
turneringer vil derfor ligeledes blive lagt på baggrund af den i sommer 
gennemførte spørgeundersøgelse. 
  

5. Efterårets turneringer 
 

• Welcome Back: Spilles 7.9. på Old Course. Ingen Sponsor. Jvf. ovf. ændres 
navnet på turneringen fra 2024 

• Nykredit Open: Spilles 13.9. Nykredit er sponsor. Flyttet fra St. Endreol til 
Barbossi 

• Nordic Cup: Spilles 29.9. på St. Donat, BIL er sponsor – iflg Mads formentlig 
for sidste gang. 
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6. Minimumskrav til kommende turneringer 
 
Minimum antal deltagere i en turnering for at GCD giver tilskud i form af præmier og 
½ Greenfee til turneringsleder har været 6 deltagere. Mindre end 6 deltagere 
betragtedes således af GCD som en privat match. 
 
I lyset af det dalende medlemstal og for at holde sammen om GCD, efterlyser 
turneringslederne at minimumsdeltagerantallet sænkes til 4. 
 
Bestyrelsen diskuterede forslaget og var enige i, at ikke mindst understøtte 
turneringsledernes store indsats bedre. 
 
Bestyrelsen besluttede derfor at der ved mindre end 6 deltagere fortsat ikke gives 
støtte til præmier, men at turneringslederne ved alle turneringer uanset antal 
deltagere støttes med ½ Greenfee. 

 
7. Sørens opgaver 
 
Søren fortalt om sit engagement i Kokkedal Golfklub, hvor han bl.a. har 
administratorrettigheder til Golfbox, er ansvarlig for kommunikation, beretninger 
om turneringer på klubbens egen app, sociale medier m.v.   
 
Søren vil gerne påtage sig lignende ansvar og opgaver i GCD – herunder den videre 
udvikling af samt løbende opdateringer på GCD’s hjemmeside, i FB-gruppe, på andre 
relevante sociale medier – f.eks. men ikke kun FB-gruppen ”Danskere i Sydfrankrig” 
og i øvrigt bidrage til den nødvendige revitalisering af GCD – jf. nedenfor. 
 
8. GCD fremtid 
 
En analyse af GCD’s nuværende 130 medlemmer, viser, at størstedelen af 
medlemmerne i dag ikke længere er mennesker bosat i Sydfrankrig, og at de fleste 
seneste års nye medlemmer ofte er erhversaktive mennesker, som har købt en 
fritidsbolig i Sydfrankrig.  
 
Bestyrelsen vurderer - også på den baggrund - at der er et endnu mere presserende 
behov for en re-vitalisering af GCD. 
 
Bestyrelsen diskuterede forskellige muligheder og en række gode kreative forslag 
kom på bordet, herunder: 
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• Bedre mulighed for direkte kommunikation mellem medlemmerne. F.eks. 
gennem en WhatsApp gruppe – ”Er der nogen som har lyst til at spille på 
onsdag?” 

• Erstatning af Nyhedsmailen med flere korte opslag med enkeltbudskaber på 
FB 

• Revurdering af hjemmesiden – jf. den Søren bruger i Kokkedal-regi  

• GCD/turneringslederne bliver mere åbne og imødekommende for ønsker om 
at gå i bold med specifikke medlemmer. 

• Tematisering af nogle af 18-hullers ugedagsturneringerne med en lille 
begivenhed på et af hullerne – f.eks. Beaujolais Nuveau, med servering af et 
glas ditto, Fete de la Courge med servering af lidt græskarsuppe, Fete de la 
Citron med servering af Gin & Tonic, andre temaer ??? 

• Varierede spilleformer: Foursome, Greensome, Par-matcher, pigerne mod 
drengene, Søren: Super Six fra Kokkedal, Texas Scramble 

• Modernisering af navnene på turneringerne, så de passer bedre med nutidens 
medlemmer. Således blev det eksempelvis besluttet at afskaffe 
turneringsnavne som ”Forårsafslutning” og ”Welcome Back” - relaterer sig til 
fastboende i Frankrig, som tager til DK i sommermånederne. 

 
Alle bestyrelsesmedlemmer tænker videre på kreative og gennemførlige forslag til 
en revitaliseringen af GCD og ikke mindst hvordan de kan føres ud i livet 
 
9. Næste møde 
 
Næste bestyrelsesmøde blev ikke aftalt.  
 
Mads indkalder til møde, hvor også turneringslederne deltager. 


